
 
Till SPF distrikt Norra Älvsborg                Skepplanda 20 februari 2022 
 
 
 
 

 
Motion om ekonomiskt stöd till föreningarna för rekrytering o aktiviteter. 
 
 
Vi föreslår att distriktet även i år beslutar att hela överskottet för 2022 skall ställas till föreningarnas 
förfogande för div. aktiviteter och möjlighet till rekrytering av nya medlemmar. 
 
Medlemsantalet i de flesta av våra föreningar har minskat sett över en femårsperiod. Coronan har 
varit orsaken till att många aktiviteter ställts in de senaste åren och därmed orsakat ett 
medlemstapp. 
 
Även nyrekryteringen av medlemmar har försvårats av samma anledning. 
 
Vid distriktsstämman 2022 beslöt vi att hela överskottet för 2021 skulle ställas till föreningarnas 
förfogande för marknadsföring, events,föreläsningar och inköp av tex. datorer, skrivare mm.  Dessa 
möjligheter har fallit väl ut i vår förening, då vi kunnat ha en föreläsning med professor Yngve 
Gustafson samt ett stormöte med Ales politiker inför valet 2022. 
 
Att ordna aktiviteter o föreläsningar kostar både tid och pengar  
 
Föreningarna behöver därför kunna söka medel för att förbättra sina tekniska hjälpmedel och på 
det sättet underlätta arbetet ut till medlemmarna. 
 
Att locka nya medlemmar kostar både tid, engagemang och pengar. Vi vill därför få distriktets stöd 
för att kunna genomföra aktiviteter och vi föreslår att distriktsstämman även i år fattar beslut om 
att hela överskottet från verksamheten under 2022 ställs till föreningarnas förfogande för denna 
typ av  aktiviteter. 
 
 
Ale den 20 februari 2023 
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